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PROTOKÓŁ Nr 4/2020 

posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 1  lipca 2020 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 1010 

Prowadzący posiedzenie: radny ANDRZEJ BOROWSKI – Przewodniczący Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

- BOROWSKI Andrzej (Przewodniczący) 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- TKACZUK Lucyna 

oraz: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

- Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu Nr 3/2020 posiedzenia komisji w dniu 12 maja 2020 r.  

2. Zaopiniowanie materiałów na XVIII Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 

3 lipca 2020 r.: 

a) Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok oraz debata nad 

raportem, 
b) Projekt  uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski wotum zaufania, 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok, 
d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski za 

2019 rok, 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 
f) Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu 

Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok i I kwartał 2020 roku, 
g) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Klubie „Senior+” w miejscowości Łubin Rudołty w zakresie zadań własnych, 
h) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim, 
i) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny udziału 

nieruchomości od osób fizycznych, 

j) Projekt uchwały w sprawie użyczenia części nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 120, położonej w obrębie gruntów wsi Proniewicze, stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski, 
k) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Hryniewicze Małe gm. 

Bielsk Podlaski, 
l) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do 1 m3 wody oraz 1 m3 odprowadzanych 

ścieków, 
m) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie 

Wiejskiej Gminy Bielsk Podlaski przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski, 
n)  Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa 
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Sołectwa Ogrodniki. 
3. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt 1)  
- Do protokołu Nr 3/2020 posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 12 maja 2020 r.  uwag nie zgłoszono. Jego 

treść została zamieszczona na tabletach radnych. 

- Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu  XVII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 

13 maja 2020 r.  

 

Do pkt 2a)  
Raport o stanie Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok - stanowi Załącznik Nr 3  do protokołu. 

Na wstępie Wójt Gminy RAISA RAJECKA omówiła zawartość raportu oraz jego schemat. 

Zwróciła uwagę na treści zawarte na str. 26 raportu (realizacja inwestycji z wykorzystaniem 

środków ze źródeł pozabudżetowych),  str. 14 i 15 (budynki użyteczności publicznej), str. 10 

(zadłużenie gminy). Dodała, że gmina nie prowadzi ewidencji imprez organizowanych w 

świetlicach przekazanych w zarządzanie sołectwom, 7 obiektów przeznaczono na siedziby 

obwodowych komisji wyborczych. W raporcie nie zamieszczono informacji o programie 

rewitalizacji z powodu niezakończenia jego realizacji. Gmina nie korzysta z propozycji 

podmiotów zgłaszających swoje oferty dot. opracowania raportu o stanie gminy. Wszystkie 

informacje są przekazywane Radzie na bieżąco.  

Uwagi i opinie radnych: 

- Radna LUCYNA TKACZUK stwierdziła, że raport zawiera wyczerpujące informacje z 

zakresu, jaki ma obejmować ten dokument. Zapytała jedynie o koszty gospodarki ściekowej. 

Pani Wójt wyjaśniła, że wysokie koszty wynikają głównie ze wzrostu kosztów utrzymania 

oczyszczalni ścieków. ANATOL FILIPIUK dodał, że w okresie występowania suszy ścieków 

było znacznie mniej, więc koszty w tym czasie również były mniejsze. 

Komisja nie wniosła uwag do przedłożonej raportu. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2b)  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski wotum zaufania  – 

stanowi Załącznik Nr 4  do protokołu.  

Zastrzeżeń nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna. 

 

Do pkt 2c)  
Wniosek Wójta Gminy dot. uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok stanowi Załącznik Nr 5  

do protokołu.   

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA poinformowała, że na sesji przedstawi sprawozdanie z 

wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

Do projektu uchwały zastrzeżeń  nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2d)  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok 
 - stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu. 

Do projektu uchwały zastrzeżeń  nie zgłoszono. Został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2e)  
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok - stanowi Załącznik Nr 7  do 
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protokołu. Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA wyjaśniła, że część zmian 

wprowadzono w budżecie gminy w czerwcu br. zarządzeniem Wójta Gminy. Radni zostali 

poinformowani, że w dniu 2 lipca w Bielsku Podlaskim premier Mateusz Morawiecki wręczy 

samorządom powiatu bielskiego „promesy” będące zapowiedzią przyznania środków 

wspierających zadania inwestycyjne w ramach rządowego programu inwestycji lokalnych 

"Tarcza dla samorządów". Gmina Bielsk Podlaski otrzyma dofinansowanie w wysokości 

1 mln 11 tys. złotych. Wydatki będą mogły być realizowane do 2022 roku. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2f)  
Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu Gminy Bielsk 

Podlaski za 2019 rok i I kwartał 2020 roku  - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu. Informację 

przedstawi na sesji radny WALENTY GAŁUSZEWSKI. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2g)  
Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie 

„Senior+” w miejscowości Łubin Rudołty w zakresie zadań własnych - stanowi Załącznik Nr 9  do 

protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA przypomniała o utworzonym we wsi Łubin Rudołty klubie 

„Senior+”. Budynek świetlicy został odnowiony, wyposażony i przygotowany do 

prowadzenia zajęć z seniorami (m.in. nauka gotowania, obsługa komputera). Będzie to 

działalność zgodna z ustawą o pomocy społecznej. Trwają czynności mające na celu 

wyłonienie kierownika klubu oraz asystenta. Przedłożony projekt uchwały dotyczy kryteriów 

związanych z ustaleniem odpłatności za pobyt w klubie. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2h)  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim - stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że Statut Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej 

wymaga aktualizacji w związku z utworzeniem klubu „Senior+”. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2i)  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny udziału nieruchomości od osób 

fizycznych - stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu. Wójt Gminy wyjaśniła, że chodzi o drogę 

wydzieloną na kol. Brańska, której szerokość wynosi 10 metrów, jest przejezdna i w miarę 

urządzona. Właściciele deklarują przekazanie swoich udziałów nieodpłatnie na rzecz gminy. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2j)  
Projekt uchwały w sprawie użyczenia części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 120, 

położonej w obrębie gruntów wsi Proniewicze, stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski - 

stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu.  

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy 

umożliwienia myśliwym ustawienia ambony w pobliżu starego wyrobiska w obrębie gruntów 

wsi  Proniewicze. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 
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Do pkt 2k)  
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Hryniewicze Małe gm. Bielsk 

Podlaski - stanowi Załącznik Nr 13  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji ANDRZEJ BOROWSKI podziękował za przeprowadzenie i 

sfinalizowanie procedury nadania nazwy ulicy w Hryniewiczach Małych. Pani Wójt 

poinformowała, że po przyjęciu uchwały zostanie ustalony z księdzem Proboszczem termin i 

przebieg uroczystości nadania nazwy ulicy. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2l)  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do 1 m3 wody oraz 1 m3 odprowadzanych ścieków - 

stanowi Załącznik Nr 14  do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2m)  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Wiejskiej Gminy Bielsk Podlaski 

przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 15  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy transportu do 

miejscowości Augustowo, Widowo i Kotły. Trwają rozmowy z Przedsiębiorstwem 

Komunalnym w sprawie uruchomienia komunikacji MPK do Augustowa. Wskazane jest 

uruchomienie co najmniej 2 połączeń dziennie, aby umożliwić młodzieży dojazd do szkół 

ponadpodstawowych i powrót do domu. Ustalono już miejsce zawracania autobusu, 

proponuje się również urządzenie pętli przez gminę. Jeden z radnych miejskich zabiega o 

utworzenie przystanku na ul. 11 Listopada. Na razie brak jest odpowiedzi ze strony miasta, 

więc za jakiś czas trzeba będzie Miastu przypomnieć temat. Pani Wójt dodała, że w projekcie 

uchwały nie są wykazywane miejscowości po to, by w przyszłości na podstawie tej uchwały 

można było utworzyć kolejne połączenie, jeśli będzie taka możliwość, o czym na bieżąco 

Rada Gminy będzie informowana. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI podkreślił, że z uwagi na 

rozwijające się budownictwo mieszkaniowe, wskazane jest uruchamianie dodatkowych linii 

MPK.  

Innych uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2n)  
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa Sołectwa 

Ogrodniki - stanowi Załącznik Nr 16  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że zarządzenie wyborów przedterminowych w 

sołectwie Ogrodniki jest konsekwencją rezygnacji z pełnienia funkcji przez dotychczasowego 

sołtysa. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 3) 
W sprawach bieżących poruszono następujące sprawy: 

a) Radni zapoznali się z pismem z dnia 15 czerwca 2020 r. dotyczącym wniosku  

o zaprzestanie pobierania rocznych opłat za umieszczenie w pasie drogowym 

urządzeń nie związanych z użytkowaniem drogi. Chodzi o opłaty związane  

z wykonaniem przez mieszkańca gminy na własny koszt  przyłącza energetycznego do 

budynku. Po dyskusji Komisja uzgodniła, że Wójt Gminy wystąpi do Zakładu 
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Energetycznego z zapytaniem o możliwość przejęcia umieszczonych  w pasie 

urządzeń przez PGE. Pismo w tej sprawie należy przekazać do wiadomości 

zainteresowanej. 

b) Na wniosek Przewodniczącego Komisji ANDRZEJA BOROWSKIEGO, Pani Wójt 

zobowiązała się do wystąpienia do Wód Polskich (Zarząd Zlewni w Białymstoku) 

z prośbą o szybkie reagowanie (podnoszenie śluz) po przechodzących ulewach 

powodujących spiętrzanie wody i zalewanie łąk na terenie gminy. 

c) Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała o bieżącej sytuacji związanej z 

prowadzonym postępowaniem dot. schroniska dla zwierząt w Radysach. Wg 

posiadanych informacji aktualnie trwa inwentaryzacja psów. Niezbędne jest 

znalezienie schronisk, które przyjęłyby zwierzęta pod opiekę.   

d) Na prośbę radnego MIKOŁAJA KIRYLUKA, Pani Wójt poinformowała o pracach 

zmierzających do odbioru folii rolniczej w celu jej utylizacji. 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym o godz. 1010  posiedzenie komisji 

zostało zakończone. 

 

Protokołowała: 

/-/Insp. Ala Wawulska 

 

  

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej: 

1. /-/BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. /-/CAR Mikołaj ………………………… 

 

3. /-/CHILKIEWICZ Jerzy …………………………. 

 

4. /-/KIRYLUK MIKOŁAJ ………………………… 

  

5. /-/TKACZUK Lucyna ………………………… 

 

     

 


